
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 30. marts 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål P
Vil ministeren redegøre for, om det i finanslovsaftalen for 2016 blev aftalt,
hvad det varige provenu fra boligydelsespakken på 1,4 mia. kr. efter tilbage-
løb, skulle benyttes til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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